
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 37
Ministeren udtaler i læserbrevet, ”Regeringen bakker op om regionale uddan-
nelser” bragt den 13. oktober 2015 i Dagbladet Ringkøbing-Skjern, at da den
tidligere regering nedlagde 700 studiepladser på erhvervsakademierne blev 6
ud af 10 studiepladser uden for København nedlagt, og at det samme gjorde
sig gældende for næsten 9 ud 10 studiepladser på professionshøjskolerne.
Kan ministeren oplyse, om nedlæggelsen af studiepladserne skete som led i
dimensionering, og kan ministeren oplyse de tal, der ligger bag ministerens
udtalelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Andreas
Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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